



DIYAR PRIVATE ACADEMY

أكاديمية ديار الخاصة

# NEWSLETTER

December 2023

VOLUME 2 , ISSUE 4



## Principal's Message:

Dear Diyar Dibba Girls Community,

As we conclude Term 1, I want to extend my gratitude to our students, parents, and staff for their hard work and dedication.

As a school community we have come together and created some meaningful experiences such as Pink Day, Book Fair, PTSA meetings, Parent workshops, National Day celebrations – all of which would not have been possible without our students, parents and staff support and efforts. Thank you for the memories we created together.

I also want to recognize our teachers and support staff for their tireless efforts. Your passion for education and unwavering support contribute significantly to our school's success.

As we enter the Winter Break, I wish everyone a well-deserved holiday filled with joy and relaxation. Let's return for Term 2 with renewed energy and enthusiasm.

Thank you for being an integral part of our Diyar – Dibba Girls Campus family.

## رسالة المديرية:

مجتمع ديار دبا للبنات الكرام،

مع اختتام الفصل الدراسي الأول، أود أن أعرب عن امتناني لطلابنا وأولياء الأمور والموظفين على عملهم الجاد وتفانيهم.

لقد اجتمعنا كمجتمع مدرسي وأنشأنا بعض التجارب ذات المغزى مثل اليوم الوردية، ومعرض الكتاب، واجتماعات مجلس الأمهات (PTSA)، وورش عمل لأولياء الأمور، واحتفالات اليوم الوطني، وكلها لم تكن لتتحقق لولا دعم وجهود طلابنا وأولياء الأمور والموظفين. شكرًا لكم على الذكريات التي صنعناها معًا.

وأود أيضًا أن أشيد بمدريسيينا وموظفي الدعم لدينا لجهودهم الدؤوبة. يساهم شغفكم بالتعليم ودعمكم الثابت بشكل كبير في نجاح مدرستنا.

مع دخولنا عطلة الشتاء، أتمنى للجميع عطلة مستحقة ومليئة بالبهجة والاسترخاء. دعونا نعود للفصل الدراسي الثاني بطاقة وحماس متجددين.

شكرًا لكونكم جزءًا لا يتجزأ من عائلة ديار – عائلة أكاديمية ديار دبا للبنات.



DIYAR PRIVATE ACADEMY  
EARLY YEARS & GIRL'S CAMPUS

## Winter Break

We wish you all a happy holiday!

11 December - 1 January 2024

تمنى للجميع إجازة آمنة وممتعة